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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a fideszes kormány, hogy célzott 
támogatásokkal támogatja az önkormányzatokat a közösségi közlekedés zavartalan 
biztosítása érdekében? "

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Ez a kérdés országosan is komoly problémát jelent a magyar polgárok egy jelentős része számára. 
Például választókörzetemben, Sopronban értesültem a közösségi közlekedés drasztikus ritkításáról, 
ahol nagy probléma például a diák utazóközönség számára, hogy járatok szűntek meg, egyes 
útvonalakon (Bánfalvi út) szinte lehetetlen közlekedni. Sajnos csúcsidőben is csak óránként 
közlekednek, hétvégén akár 3 órás lyuk is lehet két indulás között.

 Vannak olyan járatok, ahol a reggeli kör után egy se jön, illetve olyanok is amelyeket teljesen 
törölnek. A járatritkítás mértéke meghaladja a 40 százalékot, ami egy család, illetve dolgozó 
állampolgár életében elég súlyos probléma lehet, hogy időben nem jut el a munkahelyére, iskolába. 
Esetlegesen rákényszerülnek a sokkalta költségesebb és környezetszennyezőbb autóhasználatra, 
amit a jelenlegi válságos időkben már sok-sok háztartás nem fog elbírni.
 A soproni polgárok, a reggeli és az iskolai órák utáni időszakban szeretnék visszakapni a régi 
járatokat, esetleg délelőtt illetve tanítási szüneti napokon maradhatna a ritkított megoldás, ha más 
megoldás a megszorítások miatt nem is lenne megoldható.

 

Várom megtisztelő válaszát!

 

Tisztelettel: 



 
 

Dr. Brenner Koloman
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